

Title (en)

Training appliance for tennis players.

Title (de)

Trainingsgerät für Tennisspieler.

Title (fr)

Appareil d'entraînement pour joueurs de tennis.

Publication

EP 0013861 A1 19800806 (DE)

Application

EP 79730016 A 19791228

Priority

- DE 2918872 A 19790508
- YU 1179 A 19790104

Abstract (en)

In the training appliance, the one end of a bar (11) is mounted so as to be swivellable on a frame (1, 2, 3, 4) and its other end bears a ball (12) which is held in a hitting position by a fixing stop (9) determining an end position of the bar (11). A spring element (7), likewise arranged on the frame (1, 2, 3, 4), automatically moves the bar (11), which is moved out of its starting position under the effect of a hit exerted on the ball (12) by a tennis racket, back into the starting position. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Trainingsgerät für Tennisspiele ist an einem Gestell (1, 2, 3, 4) schwenkbar das eine Ende eines Stabes (11) gelagert, dessen anderes Ende einen Ball (12) trägt, der durch einen eine Endlage des Stabes (11) bestimmenden Fixieranschlag (9) in einer Schlagstellung gehalten wird. Ein ebenfalls am Gestell (1, 2, 3, 4) angeordnetes Federelement (7) bewegt den unter Einwirkung eines mit einem Tennisschläger auf den Ball (12) ausgeübten Schlauges aus seiner Ausgangslage bewegten Stab (11) automatisch in die Ausgangslage zurück.

IPC 1-7

A63B 69/38; A63B 67/10

IPC 8 full level

A63B 69/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63B 69/0079 (2013.01)

Citation (search report)

- DE 1959458 U 19670427 - GULEZ BERNHARD [DE]
- FR 2274324 A1 19760109 - PETIT JACQUES [FR]
- DE 7812336 U1 19780810
- FR 2371213 A1 19780616 - GUIN BERNARD [FR]
- US 3731926 A 19730508 - VINCENT D
- DE 2052765 A1 19710506
- US 4089521 A 19780516 - BERST THEODORE H, et al
- GB 973167 A 19641021 - E C K MFG COMPANY LTD

Cited by

GB2386561A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0013861 A1 19800806

DOCDB simple family (application)

EP 79730016 A 19791228